

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INT'L ARABIAN DEVELOPMENT AND INVESTMENT TRADING CO. Date: 18-04-2024 12:29:39 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الانماء العربية للتجارة والاستثمارات العالمية التاريخ: 2024-04-18 12:29:39 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>INT'L ARABIAN DEVELOPMENT AND INVESTMENT TRADING CO. announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة الانماء العربية للتجارة والاستثمارات العالمية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 31-03-2024</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2024-03-31</p>
<p>The differences between the preliminary results and the annual financial statements and reasons for these differences supported by the external auditor</p>	<p>الفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي</p>
<p>Subject: Differences in preliminary business results and audited financial statements for the year 2023</p> <p>Based on the provisions of Article No. (8/A/7) of the Instructions for Disclosure of Exporting Companies, Accounting Standards, and Auditing Standards for the year 2004 and its amendments until the year 2019, which concerns the differences between the results of the initial business and the annual financial statements and their reasons, supported by the external auditor. We would like to inform you of the following:</p> <p>There is an increase in the company's loss after tax, which was announced in the preliminary financial results for the year 2023, amounting to (1,612) dinars to (48,401) jd, as in the audited consolidated statement of profit and loss and other comprehensive income for the year ending on 12/31/2023, due to amending the real estate investments item, where The loss amounted to (46,790) dinars.</p>	<p>الموضوع: فروقات نتائج الاعمال الاولية والقوائم المالية المدققة لعام 2023</p> <p>استنادا لأحكام المادة رقم (7/أ/8) من تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها حتى سنة 2019 والخاصة بالفروقات بين نتائج الاعمال الاولية والبيانات المالية السنوية واسبابها معززة من مدقق الحسابات الخارجي . نود اعلامكم ما يلي : وجود زيادة في الخسارة بعد الضريبة للشركة والمعلنة في نتائج الاعمال الاولية لعام 2023 والبالغة (1612) دينار الى (48401) دينار كما في بيان الربح والخسارة والدخل الشامل الاخر الموحد المدقق للسنة المنتهية في 2023/12/31 ، وذلك بسبب تعديل بند استثمارات عقارية حيث بلغت الخسارة (46790) دينار.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Jamil Ragheb Almahroog</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Jamil Ragheb Almahroog</p>